



学生资料单 学生签证合规信息

重要事项

Simplified Chinese

学生（临时）签证的发放须符合若干条件。重要的是你应该理解并遵守这些条件。违反规定会导致你的签证被取消，而后你将被要求离开澳大利亚。

签证条件第8202条-出勤

- 我必须保持参加全日制学习
- 我必须保持参加注册课程
- 我必须保持满意的出勤率

签证条件第8202条-学习表现

- 我必须保持令人满意的课程学习进度
- 一门课程不得重修一次以上

签证条件第8202条-在校表现

- 因不良表现而休学会影响我的出勤记录和课程学习进度

签证条件第8303条-校外表现

- 不得参与对澳大利亚社会或社会团体具有破坏性的活动或有可能造成危害的暴力活动
- 任何时候行为都必须能被接受

签证条件第8532条-住宿安排

- 如果未满18周岁，我必须
 - 居住在经过批准的居所
 - 与家长居住在一起
 - 与适当的亲戚居住在一起
- 未经南澳教育及儿童服务部国际教育服务处（IES）书面许可，不得变更住宿安排

签证条件第8533条-变更教育提供者

- 在完成6个月的主要课程学习之前，不得变更教育提供者（南澳州政府学校）

签证条件第8533条-住址

- 我必须在7天之内将自己的住址和任何住址变更情况通知南澳教育及儿童服务部国际教育服务处，如果我的住宿不是由该处安排。

签证条件第8105条-工作

- 在课程开始之前不得在澳大利亚工作
- 在学期内每两周只允许工作不超过40个小时

签证条件第8501条-健康保险

- 在澳期间必须有充分的健康保险安排

我已经阅读并理解本人学生签证的相关条件。我理解：如果不遵守上述规定，我的学生签证可能被取消。

我也允许International Education Services（南澳教育及儿童服务部国际教育服务处）通过移民及边境保护部（DIBP）的Entitlement Verification Online（EVO，在线申请签证）系统查阅我的学生签证情况。

签名: 日期:/...../.....

姓名（你在护照上使用的英文姓名）:



Information Sheet for Students Student Visa Compliance

IMPORTANT

Student (temporary) visas are granted subject to a number of conditions. It is important that you understand and comply with these conditions. Non compliance could result in your visa being cancelled and you would then be required to leave Australia.

Visa Condition No 8202 – Attendance

- I must maintain full time enrolment
- I must remain enrolled in a registered course
- I must maintain satisfactory attendance in my classes.

Visa Condition No 8202 – Academic Performance

- I must maintain satisfactory course progress
- I am not permitted to repeat a course more than once.

Visa Condition No 8202 – In School Behaviour

- Suspension for inappropriate behaviour will affect my attendance record and course progress.

Visa Condition No 8303 – Out of School Behaviour

- I must not be involved in activities that are disruptive to, or in violence threaten harm to, the Australian community or group within the Australian community
- I must behave in an acceptable manner at all times.

Visa Condition No 8532 – Accommodation Arrangements

- If I am under 18 I must stay either
 - in approved accommodation
 - with my parent/s
 - with suitable relative
- I must not change arrangements without written approval from IES.

Visa Condition No 8533 – Changing Education Provider

- I am not permitted to change education provider (South Australian Government Schools) until I have completed 6 months of my principal course of study.

Visa Condition No 8533 – Residential Address

- I must notify IES of my residential address and any change of address within 7 days if my accommodation has not been arranged by IES.

Visa Condition No 8105 – Work

- I may not work in Australia until I have begun my course
- I am only permitted to work up to 40 hours per fortnight during the school term.

Visa Condition No 8501 – Health Insurance

- I must maintain adequate arrangements for health insurance while in Australia.

I have read and understand the conditions relating to my student visa. I understand that my visa may be cancelled if I do not comply with the above conditions.

I also give permission for International Education Services to access my student visa information through the Department of Immigration and Border Protection (DIBP) entitlement Verification Online (EVO) system.

Signed: Date:/...../.....

Name (in English as per passport).....

Approved on: 16.11.2013

Authorised by: Director, IE



Government of South Australia
Department of Education and
Child Development

International Education Services

Department for Education and Child Development
T/A South Australian Government Schools CRICOS Provider Number: 00018A

GPO Box 1152, Adelaide 5001
South Australia AUSTRALIA
Web: www.internationalstudents.sa.edu.au

Telephone: +61 8 8226 3402
Fax: +61 8 8226 3655
Email: decdisp@sa.gov.au